
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse 
den 11/5/53 på Stadion, 

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, 

Norén, Eckerbrant, Liliequist. 
FÖRHINDRAD NÄRVARA: E. Karlsson.

§ 1.
Ordföranden Öppnade sammanträdet.

§ 2.
Protokoll från ÖS-sammanträden den 20/4 och 4/5 före

drogs. Med ett förtydligande av anställningsvillkoren för kanslisten 
A. Othberg, vilka skulle upptas som en särskild paragraf i dagens 
protokoll, godkändes protokollen i befintligt skick.

§ 3.
Fastställdes Othbergs kanslibefattning enl. följande vill

kor: intill den 30/6 utgår O:s lön med kr. 300:- pr mån., varav 
fotbollsektionen betalar hälften, varefter t.o.m. 31/12/53 ÖS svarar 
för lönen med kr. 150:- pr månad.

§ 4.
Med S. Bergh och A. Malmgren från fotbollsektionen dis

kuterades dels en för fotbollsspelarnas och -ledarnas damer plane
rad utflykt till Malmö och Köpenhamn 7-8 juni i samband med A-lagets 
sista seriematch dels förlängningen av tränaren Astleys kontrakt. 
I fråga om utflykten framhöll B., att den redan förberetts och pla
nerats av lagledaren Bernmar sedan hösten 1952 som en uppmuntran 
för gott arbete av spelarna, varvid dagens placering i allsvenska 
tabellen som J:e lag åberopades. Bergh sade sig förstå att i dagens 
läge med överstyrelsens ansökan om tipsanslag för Hammarbybacken 
kunde rett användande av idrottens pengar för dylikt nöjesändamål 
ha sina sidor, men ett nekande till spelarna av den redan utlovade 
resan kunde också ha en ogynnsam inverkan.

I fråga om förlängningen av tränarens kontrakt på två 
år meddelade Bergh och Malmgren, att Astley endast velat diskutera 
två alternativ, antingen att säga upp kontraktet att omgående upp
höra, när kontraktstiden utgick, eller förlängning på två år. En 
förlängning på ett år hade inte diskuterats. De vid fotbolls— 
sektionens sammanträde närvarande styrelseledamöterna hade utan 
invändning accepterat förlängningen av kontraktet på två år. Häre
mot genmälte Liliequist, att Birger Sandberg påstått sig vara in
förstådd med att en förlängning beslutats att gälla endast ett år 
och att enl. Sandbergs uppfattning även Lundqvist, Tornborg och 
Björkman i sektionsstyrelsen stödde denna mening. Lundqvist hade 
i sitt första protokoll också noterat tiden att gälla ett år, vil
ket sedan vid justering ändrats till två år.

Härefter diskuterades tränarens sätt att sköta träningen, 
vilket enl. rapporter av B. Sandberg och lagledaren A. Bernmar inte 
var helt tillfredsställande. Bergh meddelade, att samtliga spelare 
var helt på den linjen, att träningen sköttes på bästa möjliga 
sätt.

I fråga om reengagemanget av Astley beslöts att fot
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bollstyrelsen skulle inkomma med en utredning om kontraktsför
farandet i sin helhet i och med att det även måste konstateras, 
att något absolut bindande kontrakt underskrivits av vare sig 
Djurgården eller Astley.

§ 5.
Eftersom någon formell framställning inte förelag hos ÖS om 

sanktion för den planerade resan med damer, beslöts betrakta 
vad som meddelats från fotbollsledamöterna Bergh och Malmgren 
som en sådan framställning» Beslöts att medge sanktion för en 
uppgiven kostnad av i runt tal kr» 1.500:- med uttalande av 
styrelsens betänkligheter på grund av att i tid ingen framställ
ning gjorts, innan spelarna fått löfte om utflykten. Även skulle 
framhållas, att beslutet inte fick räknas ha någon prejudicerande 
betydelse.

Mot beslutet anmälde Liliequist reservation till protokollet» 
Vid beslutets fattande var Rinman ej närvarande. Efter samman
trädet anmälde han sitt stöd åt beslutet.

§ 6.
Eckerbrant anmälde årsmöte i handbollsektionen den 15/5, vid 

vilket han utsågs som ÖS:s representant. Efter diskussion om olika 
kandidater för ordförandeposten i sektionen beslöts rekommendera 
C. Schultze för uppdraget. Eckerbrant skulle meddela handbolls
styrelsen härom.

§ 7.
Meddelades att ÖS den 18/5 skall sammanträda med Supporter

klubben i Floras kulle.
§ 8.

Rinman rapporterade, att H. Hedjersons advokat Winnberg 
meddelat det onödigt för ÖS att besvara H:s brev i fråga om 
den i föregående protokoll omnämnda redovisningen för en skid
resa till Tyskland. ÖS beslöt acceptera Hedjersons förklaring. 
I anslutning härtill tillfrågades överstyrelsens ombudsman A. 
Grunander om varför denne utbetalat kr. 100:- i arvode åt Winn
berg. Grunander ansåg att arvodet kunde försvaras med att 
ifrågasatt ränta på föreningens skuldbelopp till Hedjerson ej 
utgått samt att kostnaderna kunde ha ökats för föreningen vid 
ett stämningsförfarande från H:s sida.

§ 9.
Beslöts godkänna Nordlunds avsägelse som styrelsens kon

taktman med fotbollsektionen.
§ 10.

Norén rapporterade att hyllningsfesten för avgående ord
föranden Sven Larson fastställts till 20/5 kl. 19 Stallmästare
gårdens Bellmansrum. Gåvan till L. skulle ombestyras av sekreteraren

§ 11.
Rapporterade S. Bergh att fotbollsektionen överenskommit 

om samgående med AIK för en match mot det skotska laget Heart 
of Midlothian den 19/5 på Stadion med ett kombinerat AIK-DIF-lag. 
Kostnad för två matcher kr. 9.000:- pr st., varav en kunde tän
kas placerad i landsorten /Halmstad aktuell plats/.

§ 12.
Eckerbrant meddelade, att damsektionen var intresserad att 

mot ersättning åtaga sig städningsuppgifter i klubblokalen. E. 
fick i uppdrag fullfölja underhandlingarna.
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Diskuterades en träff med sektionsstyrelserna. Beslöts låta 
därmed bero till i slutet av augusti

§ 14.
En framställning från damsektionen om tillstånd att utgiva 

500 st. passiva medlemskort för år 1953 i och för utlottning av 
en till sektionen skänkt kristallkrona å kr. 600:- godkändes.

§ 15.
Ett erbjudande från B. Hellqvist, Stockholm att iordnings

ställa och utgiva en medlemsmatrikel mot annonsupptagningsrätten 
avslogs.

§ 16.
Som en första angelägen uppgift för kanslisten fastställdes 

upprättande av föreningens medlemsregister. Beslöts utse Ecker
brant att såsom sakkunnig övervaka arbetet avseende dels ett 
snabbt fullföljande av detsamma dels fortlöpande komplettering»

§ 17.
Avslutades sammanträdet.


